
Protokół nr IX/2019 

Z IX SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 25 marca 2019 r.  

 

Obrady rozpoczęto 25 marca 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:20 

tego samego dnia. Sesja zwołana została na wniosek 5 radnych – załącznik 

nr 1. W posiedzeniu wzięło udział 12 członków oraz zaproszeni goście zgodnie 

z listą obecności – załącznik nr 2  

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdził quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał, następnie przedstawił 

porządek dzienny posiedzenia załącznik nr 3: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na skargę Pana ….. i Pani ………. 

3. Uchwała RM ws. wydzierżawienia części niezabudowanej działki w drodze 

bezprzetargowej na okres 10 lat. 

4. Uchwała RM ws. utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu. 

5. Zakończenie obrad. 

Po odczytaniu porządku Przewodniczący zarządził 10 min. przerwę 

techniczną. 

 

2. Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na skargę 

Przed przystąpieniem do procedowania uchwały głos zabrał Radca Prawny 

M. Zasadowski, który wyjaśnił zasadność procedowanej uchwały.  

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na skargę na Pana ….. i Pani……. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 69/IX/2019 RM ws. Uchwała RM ws. udzielenia odpowiedzi na 

skargę na Pana ….. i Pani…….– uchwała wraz głosowaniem imiennym 

załącznik nr 4 

 

3. Uchwała RM ws. wydzierżawienia części niezabudowanej działki w drodze 

bezprzetargowej na okres 10 lat. 

 

Informacje nt procedowanej uchwała przedstawił Naczelnik WAG p. Krzysztof 

Piątkowski. Poinformował on zebranych, że działka o której mowa w uchwale 

znajduje się na ul. Kosynierów i stanowi ona części inwestycji, która będzie 

tam powstawała, przeznaczona będzie na budowę zbiornika retencyjnego. 

Jest to działka miejska. Okres 10 letni wynika z gwarancji jaką miasto daje 

inwestorowi na prowadzenie tam działalności. Umowa dzierżawy będzie 

wskazywała cel do jakiego grunt będzie wykorzystany.  

Radny J. Stachurski zapytał dlaczego działka nie zostanie sprzedana zamiast 

oddana w dzierżawę na tak długi czas. Burmistrz odpowiedział, że teren ten 

zostanie sprzedany w momencie uzyskania przez inwestora pozwolenia na 

budowę, na chwilę obecną potrzebuje on decyzji pozwalającej mu korzystać 

z gruntu. Mecenas poinformował, że dzierżawa wymaga zgody Rady oraz że 

w razie rozwiązania umowy z inwestorem to on bierze na siebie całe koszty z 

nim związane. 

Radna B. Gil zapytała na czyj koszt będzie budowany zbiornik retencyjny. 

Burmistrz poinformował, że wszystkie koszty bierze na siebie inwestor. Miasto 

narzuciło inwestorowi wielkość zbiornika, aby w przyszłości  móc przyłączyć 

do niego ewentualnie powstające tam inwestycje .   

Radny W. Jaworowski zapytał o warunki przetargu sprzedaży tej działki oraz  

o wykorzystanie pozostałej części działki. Burmistrz odpowiedział, że ceną 

wyjściową jest cena rzeczoznawcy, która na pewno będzie wyższa. Co do 

wielkości przeznaczenia terenu obejmować on będzie zbiornik i teren wokół 

wraz z dojazdem.  

 



 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wydzierżawienia części niezabudowanej działki w drodze 

bezprzetargowej na okres 10 lat..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej 

Malanowski 

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 70/IX/2019 RM ws. Uchwała RM ws. wydzierżawienia części 

niezabudowanej działki w drodze bezprzetargowej na okres 10 lat – uchwała 

wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 5 

 

4. Uchwała RM ws. utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu. 

W związku z powtórzeniem jednego z pkt mówiącego o zastępstwie dyrektora 

w czasie jego nieobecności Radny K. Rudowski poprosił o wykreślenie pkt 4 z 

§ 9.  

Radna B. Gil zapytała kto jest odpowiedzialny za remont żłobka i czy uda się 

go otworzyć z dniem 1 lipca 2019 r. co w sytuacji gdy remont budynku się nie 

zakończy, czy wówczas również prowadzony będzie nabór na pracowników i 

podopiecznych, czy dyrektor wyłoniony będzie w drodze konkursu czy będzie 

powołany przez Burmistrza Miasta. Radna poprosiła również o 

uszczegółowienie zapisu dot. wieku przyjmowanych podopiecznych.  

Radny J. Stachurski zwrócił uwagę na zapis „do ukończenia 3 roku życia”, co 

wówczas z dziećmi, które ukończą 3 lata w ciągu trwania roku szkolnego, czy 

będą wtedy przenoszone do przedszkoli.  

Burmistrz odpowiedział, że zapis zgodny jest z zapisami ustawy oraz zapisami 

projektu.  

W związku z licznymi pytaniami oraz wątpliwościami Radny W. Skorlutowski 

zapytał czy koniecznym jest podjęcie w dniu dzisiejszym w.w. uchwały. 

Ponadto Komisja Oświaty nie miała możliwości zapoznania się i 

przeanalizowania projektu. Burmistrz odpowiedział, że czas ucieka, a projekt 

powinien być zrealizowany do końca czerwca. Trzeba przeprowadzić 

rekrutację oraz przeszkolić pracowników. Regulamin nie jest nie zgody z 

ustawą. Na wątpliwości Radnej B. Gil co do wykonalności remontu, Burmistrz 



odpowiedział, ze parter zostanie oddany w terminie.    

w toku dyskusji ustalono wykreślenie pkt 4 w § 9 oraz zmianę zapisu pkt 2 § 11 z 

„do ukończenia 3 lat” na „do lat 3”. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę celem naniesienia zmian w 

procedowanym statucie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (5) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski 

 

Rada w głosowaniu: 9 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 71/IX/2019 RM ws. Uchwała RM ws. utworzenia Miejskiego Żłobka w 

Sierpcu oraz nadania mu statutu – uchwała wraz głosowaniem imiennym 

załącznik nr 6 

 

5. Zakończenie obrad. 

 

O godz. 18:30 prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec 

wyczerpania porządku,  zamknął obrady IX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


